
 

 

CONCEPT Notulen, ledenvergadering "Volkstuin vereniging Brummen" 

Woensdag 29 maart 2023                                                                            

Stichting Welzijn Brummen, Graaf van Limburg Stirumplein 5, Brummen, 

aanvang 20.00 uur. 

1. opening en welkom.                                                                                                                          

De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom.  

De volgende leden hebben zich afgemeld: Dhr. W.B;  Mw. Y.N. en dhr. J.G.;  Mw. S. S.;         

Dhr. J.D.;  Dhr. E. v.t. S.;   Mw. M.d.K.; en Dhr. R.P. 

De presentielijst is door iedereen getekend. 

 2. Vaststellen agenda                                                                                                                                

Er zijn geen wijzigingen voor de agenda 

3. Notulen ledenvergadering 30 maart 2022    

Punt 13: rondvraag; actie Piersonstraat. Er is nog niets gedaan aan het aangezicht van de 

Piersonstraat. De heren: W.B. en H.L. pakken dit op. Ze inventariseren wat er nodig is aan 

materialen en hebben hierover overleg met de penningmeester. 

4. Mededelingen en ingekomen stukken:         

 Mw. Annelies Graham uit Klarenbeek biedt gratis gecomposteerde paardenmest aan.  

Heeft iemand hiervoor interesse dan zijn de contactgegevens bij de voorzitter te 

verkrijgen. 

 Zaterdag 29 april van 10.30- 12.00 uur vindt er weer een plantenruilochtend plaats 

op het volkstuinterrein De Bliksem.  Daarnaast wordt er in het eerste schuilhokje een 

plek gecreëerd om op een later moment stekjes te ruilen.. 

 De nieuwste Nieuwsbrief wordt in beide schuilhokjes op de Bliksem en aan de 

Piersonstraat opgehangen.  

 Op het Piersoncomplex is nog één tuinperceel beschikbaar voor verhuur. 

 

 

 

 



 
 

5. Jaarverslag 2022 van het secretariaat:  

Het bestuur was dit jaar in de huidige samenstelling actief. 

 Er is 3 keer een bestuursvergadering geweest. 

 Afgelopen jaar zijn er 10 opzeggingen van tuinhuur geweest. Sinds het najaar is er  

een wachtlijst aangelegd (7  geïnteresseerden) en in december zijn de tuinen 

toegewezen. Enkele mensen hebben er een tuin bij genomen. Van de nieuwe 

huurders zijn er zes dames, waaronder een Oekraïense, en één man. 

 Er is nog  1 tuin beschikbaar op de Piersoncomplex. 

 Op 21 mei was er een werk- en ruilochtend van plantjes georganiseerd. Op deze 

ochtend zijn de nummerpaaltjes + nummers van de tuinen ook vervangen. Op een 

later tijdstip zijn de paaltjes en nummers op het Piersoncomplex vervangen. 

 De tuinschouw heeft plaatsgevonden in mei en augustus. 

 Er zijn 2 handmaaimachines aangeschaft. 

 Er  zijn 2 nieuwsbrieven uitgebracht. 

 De website is verbeterd. 

 De perceelnummers op het Piersoncomplex zijn omgezet. 

 De plattegronden van de beide complexen zijn gedigitaliseerd. 

Naar aanleiding van het jaarverslag:  

Dit jaar worden enkele tuinen opnieuw opgemeten om te controleren of de maten nog 

kloppen. Mocht er een afwijkende maat zijn, dan krijgt de huurder hierover bericht. 

Bij het schouwen van de tuinen: welke normen worden gehanteerd? Iedereen heeft een 

eigen manier van tuinieren. Het is o.a.  niet gewenst dat er overlast is van elkaars tuinen. Het 

bestuur houdt hierop d.m.v. de schouw toezicht. 

 

6. Jaarverslag van de penningmeester:  

Begroting en financieel verslag 2022:                                                                                   

Inkomsten: Er is aan contributie- en entreegelden meer binnengekomen dan begroot was.  

Uitgaven: De post onderhoud is hoger uitgevallen: dit i.v.m. het vervangen van de 

palen en de nummering op de tuinen.                                                                                                                                                           

             De post website is hoger,  omdat er een andere provider gekomen is.          

De post pachtgelden is hoog, omdat de gemeente een nota gestuurd heeft van de                     

achterstallige huur van de laatste twee jaar. 

Er is een negatief saldo van €286,56 



 
 

 

De begroting voor 2023: 

De penningmeester bespreekt alle posten. De posten voor bestuurskosten, onderhoud en 

pompen, bankkosten, website, representatie kosten en gemeentelijke kosten zijn verhoogd. 

De te betalen pachtgelden zijn verlaagd. 

De begroting van de inkomsten en de uitgaven voor 2023  zijn sluitend.  

De aanwezige gelden in kas zijn ongeveer € 10.000                        

7. Verslag van de kascommissie  

In de kascommissie zaten de heren: H.L. en de R.P.  Dhr. R.P. is niet aanwezig.  De boeken 

zijn gecontroleerd, het geheel was erg overzichtelijk en er zijn geen onrechtmatigheden 

geconstateerd.  

De ledenvergadering verleent decharge aan het bestuur. 

8. Benoemen nieuwe kascommissie leden.  

Kascommissie voor 2023:  Dhr. R.P. en Mw. I. K. Zij was 2022 reserve. Voor 2023 is reserve: 

dhr. J. vd. L.    

 

9. Pauze. 

10. Bestuursverkiezing: Janneke Kuipers (secretaris) is aftredend.  Zij stelt zich herkiesbaar.  

Hier tegen zijn geen bezwaren, dus ze is voor 3 jaar benoemd  

12. Verloting  Voor alle aanwezigen is een prijsje, een Primera keuze Cadeaukaart  

13. Rondvraag      

Dhr. H.B.: Op welke manier kan ik de jaarlijkse pacht betalen? Dit kan ook contant bij de 

penningmeester. 

Mw. E.W.: Op mijn perceel heb ik schade van de loslopende kippen van de boer. Mw. heeft 

hierover al contact gehad met de boer. Het bestuur pakt dit op.  

Dhr. H.B.: Kan er grof plantenafval gezamenlijk afgevoerd worden. Andere huurders hebben 

hieraan geen behoefte. Aan dhr. H.B. wordt aangeboden om zijn grove tuinresten te 

composteren op de composthoop van dhr. H.v.B. 



 
Mw. H.W.: Bij opzegging van een perceel is het prettig dat de verlater een bevestiging krijgt 

dat het perceel op een goede manier is opgeleverd. Het bestuur neemt deze tip mee. 

Mw. J.V. : Kan overbodig tuingereedschap geschonken worden aan de tuinvereniging?         

Ja, en dit zou dan gebruikt kunnen worden voor gezamenlijk gebruik. 

Dhr. H.B.: Is er een mogelijkheid om een iets comfortabele toiletruimte  te creëren,  met 

name voor minder flexibele ouderen?   

Dhr. H.d.B.: Het bestuur heeft over de aanschaf van een defibrillator gedacht, eventueel in 

samenwerking met de manege.  Wat vinden de leden hiervan? Het is een kostbare aanschaf, 

op het gemeentehuis hangt ook een apparaat en enige professionaliteit wordt geëist bij de 

bediening. De leden reageren gematigd. Dit idee houden we in beraad. 

Mw. J. V. : Is het mogelijk om opnieuw aan de gemeente voor te stellen om bebouwing van 

kassen hoger dan 1.25 meter op het tuincomplex toe te staan? De gemeente gaat hier geen 

toestemming voor geven, omdat we een zakelijke overeenkomst hebben. Er zal dan eerst 

een bestemmingswijziging moeten komen en dat kost veel geld. 

13. sluiting  De voorzitter sluit de vergadering en bedankt de leden voor hun aanwezigheid. 

 

 

 


